

2015 年 6 月 30 日

30 June 2015

酒牌局公開聆訊結果

Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
Habitat Restaurant 考慮撤銷酒牌	撤銷酒牌。
Shop 9 Restaurant & Lounge Application for Renewal of Liquor Licence	Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.
Porterhouse Prime Application for New Issue of Liquor Licence	Agreed to issue a 12-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing conditions: (a) Not more than 236 persons, including staff, shall be permitted on the premises at any one time; and (b) No person shall be allowed to carry any glass receptacles at the outside area of the premises on Halloween, Christmas Eve and New Year's Eve. (Since the premises are currently issued with a Provisional General Restaurant Licence (PGRL), in accordance with the existing policy, the Board will first issue a liquor licence with an expiry date being the same as the PGRL. Subject to further issue of a valid restaurant licence in respect of the premises, the Board will issue a liquor licence for the remaining approved period.)

<p>新發茶餐廳 Sun Fat Restaurant 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 12 個月的酒牌。</p>
<p>稚內居酒屋日式創作料理 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>嘉旺火鍋菜館 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>WHY 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 6 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>
<p>小蜜蜂 BEE 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件： 晚上 11 時至翌日上午 9 時，不得容許任何人在處所內飲用酒類飲品。</p>

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.